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15/2013. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. szeptember 11-én 
15,00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 
 
Ülés helye: Recski Közös Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
 
Pócs István polgármester: 
Köszönti a megjelent vendégeket, a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy a testület 6 
fővel jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  Maruzs András képviselő igazoltan 
van távol. 
Jegyzőkönyvvezetőnek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Hugyecz János és Brassai Péter képviselőket. 
Javasolja, hogy a meghívón szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg a Képviselő-testület. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a napirendi pontok 
tárgyalására tett javaslattal. 
 
Napirend előtt tájékoztatást ad az utolsó képviselő-testületi ülés óta és a mai nap között eltelt 
időszakban tett főbb intézkedéseiről, eseményeiről. 
 

 Június 27-én a településen lomtalanítási akció volt a PEVIK Kft. közreműködésével. 

 Július 3-án a Recsk és Térsége Víziközmű Beruházási Társulás ülésén vett részt, 
melynek napirendje a KEOP 7.1.0/11-2013-0015 „Recsk és Térsége 
szennyvízhálózatának és szennyvíztisztító telepének bővítése és korszerűsítése” tárgyú 
projekthez kapcsolódó közbeszerzési eljárás eredményéről való döntés volt. 

 Július 5-én Demeter András úrral - a Heves Megyei Kormányhivatal igazgatója és 
Utassy Csaba úrral, a környező települések polgármesterivel - HMKH Pétervásárai Járási 
Hivatal Járási Munkaügyi Kirendeltségének Recski Képviselete kialakítása ügyében tárgyalt. A 
Recski Képviseleten bizonyos  ügytípusok intézésére nyílik lehetőség, megkönnyítve 
ezzel Recsk és a szomszédos települések álláskeresőinek ügyintézését. 

 Július 15-én Holló József 90 éves recski lakost köszöntötte az alpolgármester 
asszonnyal. 

 Július 24-én rendkívüli Képviselő-testületi ülés összehívására került sor. 
 Július és augusztus hónapban közmunkásokkal végeztették el a Jámbor Vilmos 

Általános Iskola karbantartási munkáit – többek között a lépcsőház felújítása is 
megtörtént.  

 Augusztusban a Rákóczi út és Hunyadi út egy szakaszának kátyútlanítását végeztették 
el – a Képviselő-testület döntésének megfelelően. A Hunyadi út kimaradt szakaszán 
tovább folytatják a későbbiekben a kátyútlanítást, melyre vonatkozóan a Képviselő-
testület jóváhagyása szükséges. 
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 Augusztus végén elkészültek a KEOP 7.1.0/11-2013-0015 „Recsk és Térsége 
szennyvízhálózatának és szennyvíztisztító telepének bővítése és korszerűsítése” tárgyú 
projekthez kapcsolódó tervek. 

 
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
A jelentésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal tudomásul vette a két ülés 
között végzett munkáról szóló jelentést. 
 
NAPIREND 1./ Tájékoztató Recsk Nagyközség Önkormányzata 2013. évi  

költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
Előterjesztők: Pócs István polgármester,  Varró Gyuláné jegyző, 
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető 
 

Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a napirendi pontra vonatkozó beszámolót. A Pénzügyi 
Bizottság a mai napon megvitatta a tájékoztatót, melyet elfogadott és elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testületnek. 
Kéri, hogy amennyiben az előadónak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Képviselő-testület írásban megkapta az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének I. 
féléves végrehajtásáról szóló tájékoztatót a mellékletekkel együtt, mely tartalmazza a Recski 
Közös Önkormányzati Hivatal  bevételi és kiadási előirányzatait is. A Recski Közös 
Önkormányzati Hivatal 2013. évi I. féléves gazdálkodásáról külön is készült tájékoztató, 
részletesebb szöveges indokolással - melyet külön határozattal szükséges jóváhagyni a 
Képviselő-testületnek. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az Önkormányzat I. féléves gazdálkodásáról szóló 
tájékoztatót, melyet elfogadásra javasol a Képviselő-testületnek. Egyetért a Pénzügyi 
Bizottság javaslatával. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki az 
Önkormányzat 2013. I. félévi gazdálkodásának teljesítéséről készült beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal – hat igen szavazattal - 
elfogadta a beszámolót. 
 

50/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta az Önkormányzat 2013. évi költségvetésének I. 
félévi végrehajtásáról készült beszámolót, melyet 
egyhangú szavazattal elfogadott. 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


4 
 

 
Határidő 2013. szeptember 15. 
Felelős: polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki a Recski Közös Önkormányzati Hivatal 2013. I. félévi gazdálkodásának 
teljesítéséről készült tájékoztatót elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal – hat igen szavazattal -  
elfogadta a tájékoztatót. 
 

51/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta a Recski Közös Önkormányzati Hivatal 2013. 
évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról készült 
beszámolót, melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 

 
Határidő 2013. szeptember 15. 
Felelős: polgármester 

 
 
NAPIREND 2./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012. évi szakmai munkájáról 

Előterjesztő: Varró Gyuláné jegyző 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a napirendi pontra vonatkozó beszámolót. Kéri, hogy 
amennyiben az előadónak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A beszámolóban is jelezte a sokszorosítással kapcsolatos technikai problémákat, amelyek a 
jelen beszámolónál is érzékelhetőek voltak. A kijavítása megtörtént, ezért az előterjesztés 
megtárgyalását nem akadályozza. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Hugyecz János képviselő: 
A beszámolóban lévő számadat mindent elmond – az elmúlt évben 8584 ügy volt, amelyet 
elosztva az ügyintézők számával, több mint 1000 ügy jut egy dolgozóra. Elismeréssel adózik 
a dolgozóknak, egyre kevesebben vannak és egyre több a probléma, egyre több ember jön 
ingerülten, türelmetlenül ügyet intézni. A hivatali dolgozókról rossz véleményt még soha nem 
hallott egyetlen mérvadó személytől sem, csak dicséret illeti őket. Nem tudja, hogy ki tudná 
ilyen kevés alkalmazottal,  ilyen hátrányos helyzetű közösségben jobban intézni az ügyeket. A 
beszámoló alapos, mindenre kiterjedő tájékoztatást nyújt, melyet elfogadásra javasol.  
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A 8584 ügyiratforgalom nem tartalmazza a pénzügyi számlaforgalmat, melyek külön kerülnek 
iktatásra. Így még több ügy jut egy dolgozóra. 
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Ez a beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2012 évi szakmai munkáját értékeli. Javasolja, hogy 
az esedékessé váló Recski Közös Önkormányzati Hivatal munkájáról szóló beszámoló 
megtárgyalását a jövő év közepén tűzze napirendre a testület. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
Polgármesteri Hivatal 2012. évi szakmai munkájáról készült beszámolót elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal – hat igen szavazattal -   
elfogadta a beszámolót. 
 
 

52/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta a 
Polgármesteri Hivatal 2012. évi szakmai munkájáról készült beszámolót, 
melyet egyhangú szavazattal elfogadott. 
 
Határidő:azonnal 
Felelős:jegyző 

 
 
NAPIREND 3./ Recsk Nagyközség Önkormányzata 2013. évi költségvetéséről szóló 

 2/2013. (II.15.) önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztők: Pócs István polgármester, Varró Gyuláné jegyző,  
Fábián Jánosné pénzügyi csoportvezető 

 
 Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a napirendi pontra vonatkozó rendelet-tervezetet az 
indokolásokkal együtt. A Pénzügyi Bizottság a mai napon megvitatta a rendelet-tervezetet, 
melyet elfogadott és elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 
Kéri, hogy amennyiben az előadónak szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Szóbeli kiegészítés nincs. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki az 
Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló  2/2013. (II.15.) önkormányzati rendelet 
módosításáról készült rendelet-tervezetet elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület minősített többséggel – hat igen szavazattal -
elfogadta a rendelet-tervezetet. 
 
 

RECSK NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 
13/2013. (IX.12.) önkormányzati rendelete  

Recsk Nagyközség Önkormányzata  2013. évi költségvetését megállapító  2/2013. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosításáról  

 
Az Önkormányzat Képviselő-testülete a központi költségvetési pótelőirányzatok, az átvett 
pénzeszközök és a saját hatáskörű előirányzat módosítások tudomásul vételével az államháztartásról 
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szóló 2011. évi CXCV. tv. 23.§ (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, Magyarország 
Alaptörvényének 32. cikk (1) bek. f. pontjában, valamint Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX tv. 111. §-ban meghatározott feladatkörében eljárva az Önkormányzat 2013. évi 
költségvetéséről szóló 2/2013. (II.15.)  Ör. (továbbiakban Ktv.r.) módosítására az alábbi rendeletet 
alkotja:  

 
1. § 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a  2013. évi költségvetéséről szóló 2/2013. 
(II.15.) önkormányzati rendelet (továbbiakban: Rendelet) 13. § (1)-(2) bekezdése helyébe a következő 
rendelkezés lép: 
 
(1) A Képviselő-testület az Önkormányzat, a Közös Önkormányzati Hivatal és az önállóan működő 
költségvetési szervek együttes 2013. évi költségvetését: 

a) 359 208 ezer Ft működési bevétellel   
b) 362 203 ezer Ft működési kiadással    
c) -   2 995 ezer Ft működési egyenleggel  
 
d)   10 247 ezer Ft felhalmozási bevétellel   
e)   10 183 ezer Ft felhalmozási kiadással   
f)          64 ezer Ft felhalmozási egyenleggel  
 
g) 358 404 ezer Ft költségvetési bevétellel 
h) 372 386 ezer Ft költségvetési kiadással 
i)   13 982 ezer Ft előző évi pénzmaradvány igénybevételével 
 
j)            0 ezer Ft finanszírozási bevétellel 
k)            0 ezer Ft finanszírozási kiadással 
állapítja meg. 

 

(2) Az (1) bekezdés i.) pontjában meghatározott előző évi pénzmaradvány igénybevételének összegéből 
2 931 ezer Ft a 2013. évi negatív költségvetési egyenleget finanszírozza.  

 
2. § 

 
A rendelet 14. §-a helyébe a következő rendelkezés lép: 
A Képviselő-testület – az Áht. 6.§ (3) bekezdésében foglaltak alapján – a 2013. évi költségvetés kiemelt kiadási 
előirányzatait:  

a) 358 105 ezer Ft működési költségvetéssel 
 ebből:  

- 154 346 ezer Ft  személyi juttatással 
-   36 013 ezer Ft munkaadókat terhelő járulékokkal és szociális hozzájárulási adóval 
- 110 456 ezer Ft dologi kiadással 
-     3 713 ezer Ft egyéb működési célú kiadásokkal 
-   53 577 ezer Ft  szociálpolitikai juttatásaival 

b)   9 164 ezer Ft felhalmozási költségvetéssel 

c)          0 ezer Ft kölcsön nyújtással 

d)          0 ezer Ft hitel kiadásokkal 

e)   6 019 ezer Ft tartalékkal 
 ebből:   

- 5 000 ezer Ft általános tartalékkal 
- 1 019 ezer Ft fejlesztési céltartalékkal  

állapítja meg. 

3. § 
A rendelet 1/a-3/b. melléklete helyébe, jelen rendelet 1/a-3/b melléklete lép. 
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Módosító rendelkezések 
4. § 

 

Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a szociális ellátásokról szóló 10/2006.(VII.28.) 
önkormányzati rendelet – 2013. március 22-ig hatályos -  10.§-a alapján ápolási díjban részesülő személyeknek 
az ápolási díjat 2013. december 31-ig kell továbbfolyósítani.  

 

Záró rendelkezések 

5. § 
Ez a rendelet a kihirdetést követő napon lép hatályba. 

 

Recsk, 2013. szeptember 11. 

 Pócs István sk. Varró Gyuláné sk. 
 polgármester címzetes főjegyző 

  
 
INDÍTVÁNYOK, BELENTÉSEK 
 
Pócs István polgármester: 
A Képviselő-testület írásban megkapta a Csengővár Óvoda nagycsoportjának létszámára 
vonatkozó előterjesztést.  
Kéri, hogy az előterjesztésre vonatkozóan tegyék meg észrevételeiket, javaslataikat. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki  a 
Csengővár Óvoda csoport létszámhatárainak módosítására vonatkozó javaslatot elfogadja, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal – hat igen szavazattal -  
elfogadta a határozati javaslatot. 
 
 

53/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta a Csengővár Óvoda csoport létszámhatárainak 
módosítására vonatkozó előterjesztést. 
A Képviselő-testület a 2013. évi LV. törvénnyel módosított 
Nemzeti Köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 25. §. 
(7) bek. alapján a Csengővár Óvoda nagycsoportjának 
létszámát 27 fővel engedélyezi indítani a 2013/14. tanévben. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 

Pócs István polgármester: 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a Mátrai Visszhangok Vegyeskar írásban eljuttatta a 
2013. szeptember 28-án megrendezendő Nemzetközi Kórustalálkozóra vonatkozó részletes 
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költségvetési kimutatást. Az Önkormányzat a 49/2013.(VII.24.) Önkormányzati határozatnak 
megfelelően a Kórustalálkozó résztvevőinek biztosítja a vacsorát, melyet a Központi Konyhán 
készítenek el.   
 
Ismerteti a Képviselő-testülettel Komlóska Község Önkormányzatának polgármestere által írt 
levelet és a határozati javaslatot. (Levél csatolva a jegyzőkönyvhöz). 
Kéri a Képviselő-testület állásfoglalását a támogatásra vonatkozóan. Az „Engesztelő” 
mozgalomnak tagja kíván-e lenni az Önkormányzat, ha igen, akkor pártoló vagy rendes tagja? 
Az éves tagdíj 1000.-Ft lenne. Javasolja, hogy a Képviselő-testület pártoló tagként támogassa 
a kápolna megépítését. A kápolna megépítésére vonatkozó határozati javaslatban kéri a 
támogatás összegére vonatkozó javaslatot. Támogatás esetén 20.000.-Ft vagy 30.000.-Ft-ot 
javasol megjelölni erre a célra. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Javasolja, hogy döntés meghozatala előtt a Római Katolikus Egyház részéről Kis Csaba 
esperes úrral egyeztessenek.  
 
Pócs István polgármester: 
Egyetért a javaslattal, egyeztetni fog az esperes úrral. 
 
Szerémy Béla recski lakos: 
Komlóska egy kis település Sárospataktól 4 km-re. Tudomása szerint örmények lakják a 
települést. Egyetért azzal, hogy először tájékozódjanak arról, hogy milyen célt kíván 
támogatni. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Amennyiben az esperes úr is egyetért a komlóskai Önkormányzat által megvalósítandó cél 
támogatásával, 20.000.-Ft-ot javasol. 
 
Pócs István polgármester: 
Egyetért a javaslattal. Amennyiben az esperes úr is egyetért a támogatás megítélésével, csak 
akkor tesznek eleget komlóskai Önkormányzat kérésének.  
 
További javaslat nem hangzott el a bejelentésre vonatkozóan. Kéri, hogy aki egyetért a 
pártoló tagsággal, a marék föld, - illetve az esperes véleményétől függően - a 20.000,-Ft-os 
támogatás megküldésével Komlóska Önkormányzata részére -, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal – hat igen szavazattal -  
egyetértett a javaslattal. 
 
 

54/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta Komlóska Község Önkormányzatának K-118-2/2013. sz. 
levélben megküldött kérelmét. 
 
A Képviselő-testület a Világ Királynője Engesztelő Mozgalom 
céljainak megvalósításához 20.000.-Ft összegű adományt nyújt. 
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Az adomány átutalása előtt a Képviselő-testület felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a Mozgalom céljainak megvalósítására 
vonatkozóan a Római Katolikus Egyház recski plébániájának 
esperese véleményét is kérje ki. 
Az esperes úr véleményének ismeretében az Önkormányzat 
Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy az 
adományt a Világ Királynője Engesztelő Mozgalom 11734169-
20012199 számú bankszámlájára átutalja. 
 
Határidő: 2013. szeptember  
Felelős: polgármester 
 

Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Tájékoztatja Képviselő-testületet, hogy Kalmárné Kovács Andrea - az Önkormányzati Hivatal 
munkatársa – sikeresen felvételizett a Nemzeti Közszolgálati Egyetem Közigazgatás 
Tudományi Karának levelező tagozatára. A Közszolgálati Szabályzatban foglaltaknak 
megfelelően – a munkáltató ilyen esetben a dolgozó részére támogatást biztosíthat - tandíj, 
útiköltség, taneszközök árára vonatkozóan. Az előzetes egyeztetés alapján a tandíjat javasolja 
támogatni és erre kötelezettséget vállalni, melynek mértéke félévenként 215.000.-Ft. Az idei 
évben ennek előirányzata rendelkezésre áll az Önkormányzat költségvetésében, azonban a 
főiskola 3 éves, ez tartós kötelezettségvállalásnak minősül, ezért Képviselő-testületi 
jóváhagyás szükséges a tanulmányi szerződés megkötéséhez.   
Egyetértés esetén kéri, hogy a Képviselő-testület hatalmazza fel a polgármestert és a címzetes 
főjegyzőt a tanulmányi szerződés megkötésére. 
 
Pócs István polgármester: 
A javaslatra vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki felhatalmazza a 
polgármestert és a címzetes főjegyzőt a tanulmányi szerződés megkötésével, kézfelnyújtással 
jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúan – hat igen szavazattal - egyetértett a 
javaslattal. 
 

55/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
felhatalmazza a Recski Közös Önkormányzati Hivatal 
jegyzőjét és a polgármestert, hogy Kalmárné Kovács Andrea 
köztisztviselővel a Nemzeti Közszolgálati Egyetem 
Közigazgatás Tudományi Karán (1118 Budapest, Ménesi út 
5.)– 2013. szeptembertől kezdődő tanulmányainak 
támogatására tanulmányi szerződést kössön. 
 
A dolgozó 6 félév időtartamú tanulmányai alatt felmerülő 
költségek közül az önkormányzat a tandíj megfizetését 
vállalja. A 2013. évi 215 000 Ft tandíj fedezete a KÖH 
költségvetésében rendelkezésre áll.  
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A Képviselő-testület felhatalmazza a tisztségviselőket, hogy a 
kötelezettségvállalás alapján 2014-2016. években a KÖH 
költségvetésében a mindenkori tandíj összegét megtervezze. 
 
Határidő: értelem szerint  
Felelős: jegyző 
 
 

Pócs István polgármester: 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet a PEVIK Közüzemi és Szolgáltató Kft. ügyvezetője által 
írt levél tartalmáról. (Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva). 
Javasolja, hogy az Önkormányzat a közszolgáltató által előterjesztett rezsi csökkentés szerint 
számított és alkalmazott, valamint a tényleges, indokolt költségek alapján kalkulált díj közötti 
különbözet megfizetését ne vállalja át. Tulajdonrész vásárlását nem javasolja az 
Önkormányzatnak, szerződésbontást ne kezdeményezze az Önkormányzat. 

Kéri a Képviselő-testület állásfoglalását az előterjesztésre vonatkozóan. 
 
Az előterjesztésre vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki egyetért az 
ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúan – hat igen szavazattal - egyetértett a 
javaslattal. 
 

56/2013.(IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a PEVIK 
Közüzemi és Szolgáltató Kft. 2013. szeptember 9-én érkezett, települési 
hulladékgazdálkodási közszolgáltatás aktuális kérdéseiről szóló tájékoztatóját.  
A testület egyhangú szavazattal döntött arról, hogy a tájékoztató  3. pontjában 
Közszolgáltató által előterjesztett rezsicsökkentés szerint számított és 
alkalmazott, valamint a tényleges, indokolt költségek alapján kalkulált díj 
közötti különbözetet nem áll módjában megfizetni. 

Megállapította, továbbá a testület, hogy a települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos hulladékkezelési helyi közszolgáltatásokról, valamint a szervezett 
köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló hatályos 7/2009. 
(V.22.) önkormányzati rendelete a közszolgáltatás díját a PEVIK közbeszerzési 
eljárás során tett ajánlatában foglaltak alapján határozta meg, ahhoz képest 
alacsonyabb díjat nem határozott meg. A nyugdíjasok által lakott egyszemélyes 
háztartásokban alkalmazott 60 l gyűjtőedényzet ürítési díja - a közszolgáltató 
ajánlatában - a 120 l-es edény ürítési díjához viszonyítottan (70 %) került 
meghatározásra, annak érdekében, hogy lehetővé váljon az arányos, a 
szolgáltatás igénybevételéhez igazodó díj megfizetése. 

A fentiek miatt az önkormányzattal szemben érvényesíteni kívánt díjkülönbözet 
iránti igényt a testület  nem tartja  megalapozottnak, ezért annak megfizetését 
elutasítja. 
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Határidő: 2013. szeptember 24.  
Felelős: polgármester  
 
 

Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Képviselő-testület a 34/2013.(V.30.) határozatában döntött a Recsk és Környéke Egyesült 
Ipartestület tulajdonában lévő Recsk, Kossuth Lajos út 218/B. sz. alatti székház épület 
önkormányzati tulajdonba vételének feltételeiről.  
A határozatot továbbította az Egyesület elnökének és helyettesének. Telefonon azt a 
visszajelzést kapta, hogy az ügyvéd az ajándékozási szerződést készítse elő. Az okiratot az 
ügyvéd el is készítette egy változatban, amelyet módosítás és pontosítás után előkészítettek 
aláírásra. Az egyesület részéről azonban az aláírás meghiúsult, mert az Egyesület elnöke arról 
tájékoztatta, hogy egyrészt a szerződés bonyolult, továbbá többen jelezték, hogy mégsem jó 
döntés volt az Önkormányzat részére történő felajánlás.  
A tulajdon átruházással kapcsolatban az Önkormányzatnak költségei merültek fel, pl: kiváltott 
okiratok-, valamint az ügyvédi közreműködés költsége. Ideiglenesen lefedték a tetőt, hogy 
megakadályozzák az épület állapotának további romlását, és ajánlatot kértek a tető 
helyreállítása érdekében. Az ajándékozási szerződés megkötésének elmaradása miatt azonban 
az önkormányzat általi felújítás nem megvalósítható, tehát az épület állagának további 
romlása várható.  
Az épületet közösségi célokra szerették volna hasznosítani. Ezzel kapcsolatban a felajánlást is 
tettek, hogy a Pétervásárán kialakításra kerülő Kormányablak kirendeltségi irodája itt nyerjen 
elhelyezést. Ezt a felajánlást abban az esetben vonnák vissza, ha az Ipartestület írásban is 
megerősíti, hogy visszavonja az épület önkormányzat részére történő átadását. 
Az önkormányzati határozat szerint a közérdekű célokra történő hasznosítás érdekében 
történő épületfenntartás időtartama max. 3 év, azonban ha a közösségi célú hasznosítás a 3 év 
határozott idő elteltével sem realizálódik akkor:  

 feltéve, hogy az ipartestület működik -  az Önkormányzat kész az ajándékozási 
szerződés felbontására, de az ipartestület köteles az Önkormányzat pénzügyi 
értéknövelő ráfordításának megtérítésére a szerződés felbontásával egyidejűleg. 

 ha az ipartestület már nem működik vagy a 3 év határozott idő elteltétől számított 6 
hónapon belül nem igényli az ajándékozási szerződés felbontását az épület 
hasznosításáról - az értékesítést is beleértve - az Önkormányzat szabadon dönthet. 

 
Pócs István polgármester: 
Az épület felújításra szorul, azonnali intézkedést igényelt a beázás megszűntetése. Az épület 
eladását nem tervezte az Önkormányzat, az állagmegóvást szerette volna elvégeztetni és 
közösségi célra hasznosítani a meghatározott feltételek alapján. 
 
Nagy Károlnyé alpolgármester: 
Az Egyesület képviselőivel javasolja, hogy egyeztessenek az épület átadására vonatkozóan. 
 
Pócs István polgármester: 
Az Egyesület tagságának maguk között kell egyezségre jutni, az Önkormányzat nem hív össze 
további tárgyalást.  
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Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
További információ, hogy az ELMŰ-ÉMÁSZ Hálózati Szolgáltató Kft. ügyfélszolgálati 
irodát tervez nyitni Recsken. Az ELMŰ erre a célra iroda-helyiség bérlési lehetőséget kért az 
Önkormányzattól. Erre a célra az Idegenforgalmi és Vállalkozói Központban lévő irodát 
ajánlották fel – havi 25.000.-Ft bérleti díjért. Az ügyfélszolgálati irodát hetente két 
alkalommal 4-4 órában történő nyitva tartással tervezi működtetni az ELMŰ. Ez elsősorban 
azoknak a lakosoknak lenne előnyös, akiknek gondot okoz az áramszolgáltatóval való – 
telefonon történő – kapcsolatfelvétel illetve ügyintézés. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Képviselő-testület és a jelenlévők előtt ismert, hogy a Művelődési Ház Közösségi 
Színterének vezetését - a polgármester irányítása alatt - Hugyecz János végezte. Hugyecz 
János nyugállományba vonulása miatt szükségessé vált, hogy az által betöltött munkakörbe 
tartozó feladatok ellátásával kapcsolatosan döntést hozzanak. A polgármester úrral történt 
egyeztetés alapján átmenetileg a megüresedett álláshely feladatainak ellátását a könyvtár 
vezetőjére – Nemes Mariannára – bíznák, helyettesi jelleggel. Saját feladatai mellett 
biztosítani kell a Közösségi Színtér rendezvényeinek megtartását, a Bányászati Kiállítóhely 
nyitva-tartását, illetve a munkakörében meghatározott feladatokat.  
Az Önkormányzat alkalmazásában kell lenni egy olyan szakembernek, aki elvégzi a 
közművelődési feladatokkal kapcsolatos munkákat (statisztikai jelentések, kulturális 
programok szervezése, összehangolása, rendezvény-program készítése és ezek publikálása, 
civil szervezetekkel való kapcsolattartás stb.).  
Az intézmény nyitva-tartására vonatkozóan életbe lépne az a tavalyi évben is meghatározott 
nyitvatartási rend, mely szerint a téli időszakban – a fenntartási költségek csökkentése 
érdekében – csak igény szerint tart nyitva. A kapcsolattartás a közművelődési feladatot ellátó 
könyvtáron keresztül történne, az itt foglalkoztatott közcélú foglalkoztatott fiatal 
munkavállalók is részt vennének a Színtér működtetésében a könyvtárvezető szakmai 
felügyelete mellett. 
 
Pócs István polgármester: 
Az önkormányzat nevében megköszöni Hugyecz János úr, művelődési házban és bányászati 
kiállítóhelyen végzett munkáját. Nyugdíjas éveire jó egészséget kíván. Önkormányzati 
képviselőként szakmai tapasztalatára a jövőben is igényt tartanak. 
 
A Polgármester úr és a Jegyző asszony ezt követően nyugállományba vonulása alkalmából 
dísztárgy ajándékot adott át. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Jelenleg szakfeladaton működő intézmény a Művelődési Ház, van-e arra esély, hogy ez 
megváltozzon? 
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Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A jövőre vonatkozóan célszerűbb lenne könyvtárat és a közösségi színteret egy intézményként 
kezelni, bár magasabbak lennének a költségek.  
 
Pócs István polgármester: 
A 8 órás foglalkoztatás visszaállítását javasolja megfontolni. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Korábban azért vált szükségessé az önálló intézményi jelleg megszüntetése és a 
közművelődési színtérré alakítás, mert a Művelődési Háznak rendkívül magasak voltak a 
müködtetési költségei. A jelenlegi finanszírozás mellett – véleménye szerint - ezt az állapotot 
már nem lehet visszaállítani.  
 
Hugyecz János képviselő: 
A számlázással, idegenvezetéssel kapcsolatban kérdezi, hogy hogyan fog működni – esetleg 
társadalmi megbízatásban végezheti-e tovább ezt a tevékenységet? 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A számlázást – mivel szigorú számadású nyomtatványon történik - csak az Önkormányzat 
alkalmazásában lévő dolgozó végezhet. A nyitvatartásra vonatkozóan elmondja, hogy a fűtési 
költségek csökkentése érdekében, a téli szezonban csak alkalomszerűen – előzetes 
bejelentkezés alapján - lenne nyitva a ház. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
A közmunkások munkaidő beosztására vonatkozóan kérdezi, hogy a hétvégi és hétköznapi 
munkaidőn kívüli beosztást hogyan oldják meg? 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Ez a probléma megoldható, a könyvtár vezetőjének a koordinálásával. A csoportokat előzetes 
bejelentés alapján tudják fogadni. Más nagyobb városokban, pl. Egerben is, hétvégén csak 
igény szerint tart nyitva a Művelődési Ház. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Megemlíti, hogy a Művelődési Házban lévő kazán egyre rosszabb állapotban van, ennek a 
javítási költségeivel is számolni kell. A tetőn a cserepeket is meg kell igazítani, valamint a 
skanzenben lévő gerendák is javításra szorulnak. A könyvtárvezető figyelmét is fel kell erre 
hívni. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A könyvtár vezetője szakmai szempontból veszi át a Művelődési Ház irányítását. Az épület 
fenntartási, karbantartási munkákra a közművelődési színtér vezetőjének – a polgármesternek 
– van hatásköre.  
 
Pócs István polgármester: 
A Művelődési Háznál megoldandó probléma az érintésvédelem is, ezt saját hatáskörben meg 
is fogja tenni. 
 
Az előterjesztésre vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el. Kéri, hogy aki egyetért az 
ismertetett határozati javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
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Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangúan – hat igen szavazattal -  egyetértett a 
javaslattal  
 

 
57/2013. (IX.11.) Önkormányzati HATÁROZAT 

 
Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Művelődési Ház és Bányászati kiállítóhely munkahelyen átmenetileg ellátatlan 
munkakörbe tartozó feladatokra vonatkozó előterjesztést. A testület 
jóváhagyólag vette tudomásul, hogy a közművelődési szakmai feladatokat 
2013. év szeptember hó 15. napjától, a Községi Könyvtár vezetője, 
főfoglalkozású munkaköre mellett, napi 4 (négy) órában belső helyettesként 
látja el. 

Határidő: 2013. szept. 15 
Felelős: polgármester 

 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket, indítványaikat. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Egy lakossági megkeresést ismertet a Képviselő-testülettel. A Kőbánya lakótelepen lévő 
játszótér nagyon elavult állapotban van. A lakóközösség szeretné a játszótér karbantartási 
munkáit elvégezni, azonban nem tudják kinek a tulajdonában van a terület, ki a tulajdonosa a 
játszótéri eszközöknek. 
 
Pócs István polgármester: 
Hegedűs László a tulajdonos. Az Önkormányzat a fűnyírást végzi el ezen a településrészen, 
cserébe azért, hogy az ottani lakóközösség használhatja a területet. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Játszóteret az Önkormányzat csak a községi parkban működtet, melynek a fenntartása jelentős 
költséggel jár, mert a szabadtéri játékok biztonságáról ugyanis az önkormányzatnak kell 
gondoskodni. Ismert, hogy a játszótereknek, a játszóeszközöknek meg kell felelniük az uniós 
szabványnak. A feltételeknek jelenleg az óvodai játszóeszközökön kívül, csak a községi 
parkban lévő játszótér felel meg.  
A legtöbb helyről el is tűntek a "békebeli" fém mászókák, hinták. A régi játszóeszközök több 
játszótéren - nem éppen EU-konform módon - azért ma is fellelhetők, ilyen eszközöket 
helyeztek el a Várbükki úti parkban a szülők, amiért az önkormányzat nem vállalt felelőséget.  
A Kőbánya lakótelepi terület nem az Önkormányzat tulajdonában van, magánterület. A 
lakóközösségnek a tulajdonossal kell felvenni a kapcsolatot. Javasolja, hogy erre vonatkozóan 
az ottani közösség kössön megállapodást a tulajdonossal. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket, indítványaikat. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Közérdekű bejelentést és javaslatot is szeretne tenni egyben.  
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Az ülés megkezdésekor telefonon hívták fel Sípos Gyula altábornagy úr irodájából, aki a 
kormányfő tanácsadója közmunka programban. Anda György úr és Farkas Bertalan tábornok 
úr is benn volt nála a Lángosi laktanya ügyében. Az Önkormányzat részére azt a tájékoztatást 
adták, hogy szívesen fogadják az Önkormányzat képviselőit, miután átadták azokat a 
próbálkozásokat, amit a polgármester úr tett a minisztérium felé – velük együtt. Reálisnak 
látják a laktanya átadását a tervekkel, a közmunka programmal együtt. Ennek a 
kidolgozásában segítenek – amennyiben a Képviselő-testület megbízza személyét, vagy Dr. 
Sófalvi Antal képviselő társát – hogy az előzetes megbeszéléseken részt vegyenek. Papp 
István Repeczki úti lakos - szakember is - érdeklődik a laktanya hasznosítása iránt, ő is segít 
ebben a munkában, a terv elkészítésében. A Belügyminisztériumnál Sípos Gyula urat kell 
felkeresni, ez ügyben, ha már vannak tervek. A közmunka programba ez bele illik. A 
laktanyát a hasznosítására tervekkel rendelkező önkormányzatnak, vagy magánszemélynek 
adnák át.  
A hasznosítására Papp István úr tett előzetesen szándéknyilatkozatot. 
 
Pócs István polgármester: 
Előzetes álláspont szerint a HM az épületeket szeretné átadni, az erdő tulajdonrészt nem, 
ehhez viszont szükséges lenne a terület megosztása, mely nagyon nagy költséggel járna. 
 
Hugyecz János képviselő: 
Úgy tudja azóta ez az álláspont változott, az ingatlant egyben adnák át. 
 
Pócs István polgármester: 
Felkéri Hugyecz János képviselőt, hogy a Belügyminisztérium illetékes személyével 
egyeztessen időpontot a személyes találkozóra vonatkozóan. 
 
Kéri, hogy tegyék meg további bejelentéseiket, indítványaikat. 
 
Dr. Sófalvi Antal képviselő: 
Az előző testületi ülésen jelezte kérését, hogy a Táncsics úti ingatlan alsó szintjének 
hasznosítása érdekében el kellene szállítani az ott lévő fogászati kezelőegységet. Kérdezi a 
jegyző asszonytól, hogy a problémát sikerült-e megoldani? 
Felújítás után két rendelőben heti rendszerességgel kardiológia, diabetológia, reumatológia és 
urológia szakrendelés működne. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Különböző okokból eddig nem tudta felvenni a kapcsolatot a doktornővel, de hamarosan 
megoldják ezt a problémát. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Örömmel hallotta polgármester úrtól, hogy az Önkormányzat még a Hunyadi út 
kátyútlanítását igyekszik megoldani. Szeretné megkérdezni, hogy településünk a „Te szedd” 
mozgalomhoz társul-e, mert ezt fontosnak tartaná. Személyes tapasztalata is az, hogy az 
általános iskola valóban szépen „felfrissült”. Említette még a polgármester úr, hogy a 
Művelődési Ház tisztasági festésére is sor kerül a közeljövőben. Itt szeretné megemlíteni, 
hogy a Sportház csarnokban is el kellene végezni a tisztasági festést. 
Megemlíti, hogy szeptember 28-án kerül megrendezésre a Nemzetközi Kórustalálkozó 
Recsken, melyre mindenkit szeretettel várnak.  
A Recski Nemzeti Emlékparkban tartott idei emlékünnepség során alkalma nyílt beszélgetni 
az I. világháborús emlékmű felújítására vonatkozóan. Maruzs Roland őrnagy úrtól érkezett 
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felajánlás az emlékmű felújításával kapcsolatban. Jelezte, hogy erre vonatkozóan szeptember 
23-a után levélben és e-mailben keresse fel az Önkormányzat. 
Kéri a polgármester úr és a képviselő-társai véleményét díszpolgári cím megalakításáról. 
Az Önkormányzat határozott az urnafal létesítéséről, kérdése, hogy erre vonatkozóan 
érkezett-e már válasz az esperes úrtól? 
 
Pócs István polgármester: 
A Hunyadi út egy részének kátyútlanítása megtörtént, ezt valóban szeretné tovább folytatni. A 
munka elvégzésére vonatkozóan kért árajánlatot. 
 
Kochné Holló Edit képviselő elhagyja az üléstermet, a képviselő-testület létszáma 5 főre 
módosul. 
 
Kéri a Képviselő-testületet, hogy bízzák meg azzal, hogy erre a célra a jegyző asszonnyal 
közösen keressenek anyagi forrást – átcsoportosítási lehetőséggel. 
 
Az elkerülő út és az Arany János út összekötő szakasz kátyútlanítását is szükséges lenne 
megoldani, járhatóvá tenni. Erre van elkülönített összeg is, melyet a vadászati jogközösség 
ajánlott fel. 
 
A Képviselő-testületi ülésre megérkezik Farkas Tibor az ÉRV Zrt. Parádi Divíziójának 
ügyvezetője. 
 
Pócs István polgármester: 
Köszönti Farkas Tibor urat és felkéri, hogy tájékoztatóját mondja el a Képviselő-testület előtt. 
 
Farkas Tibor ügyvezető: 
Tájékoztatja a Képviselő-testület tagjait, hogy egy vagyonkezelői szerződéssel kapcsolatban 
szeretne előterjesztést tenni. Ennek előzménye, hogy 2011-ben a 290-es törvény rendelkezett 
arról, hogy jelenleg Magyarországon csak állami, illetve önkormányzati tulajdonú víziközmű 
szolgáltató létezhet, illetve ezek közös együttese.  
Az ÉRV Zrt. vagyonkezelője – tulajdonosi jogkör gyakorlója - úgy döntött, hogy azokon a 
településeken, ahol az állami cég – ÉRV Zrt. szolgáltat – azon települések önkormányzatait be 
szeretné vonni a tulajdonosi jogkörbe.  
Ezért egyfajta részvény kibocsátással próbálja kiszélesíteni a tulajdonosi kört – melyet az 
önkormányzatok felé kínál felajánlásra. Minden önkormányzat részére egy részvény kerülne 
kibocsátásra – 10.000.-Ft névértéken, melynek vételára 28.000.-Ft. Az MNB Zrt. jogászai úgy 
gondolták, hogy az uniós jogharmonizációval kapcsolatban próbálják kiszélesíteni azokat az 
elveket Magyarországon is, amely már külföldön jól működik -, hogy az állami tulajdonú 
cégeknél minél szélesebb körben kiterjesztik a tulajdonosi jogkört. 
Kéri a Képviselő-testület véleményét és észrevételét az előterjesztésre vonatkozóan. 
  
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Kérdése, hogy a döntést meddig kell meghoznia a Képviselő-testületnek? 
 
Farkas Tibor ügyvezető: 
Amennyiben lehet, akkor most várják a döntés meghozatalát. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Nem javasolja, hogy most döntsön a Képviselő-testület ebben a kérdésben. 
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Pócs István polgármester: 
Nem kötelező ezt elfogadnia a Képviselő-testületnek. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Javasolja, hogy ne ezen az ülésen hozza meg döntését a Képviselő-testület. Szeretné ha 
alkalma lenne az előterjesztést részleteiben megismerni, az elhangzottak alapján, most nem 
tud véleményt nyilvánítani. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, mely szerint a Farkas Tibor ügyvezető ár általi 
előterjesztést rendkívüli ülésen tárgyalják meg, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 5 igen szavazattal egyhangúan egyetértett a 
javaslattal. 
 
További kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az ülést 16,45 
órakor bezárta. 
 

K.mf. 
 
 
 Pócs István Varró Gyuláné  
 polgármester címzetes főjegyző  
 
 

 Brassai Péter Hugyecz János 
 jegyzőkönyvhitelesítő jegyzőkönyvhitelesítő 
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